



親愛的家長：

茲收到閣下申請參加由家長教師會贊助的暑期網上功課輔導班。校方參考填寫意願，已完成編班工作，特通知各參加者上課資料、注意事項及入選組別如下：

- 一. 上課日期：19/7 (一)、20/7 (二)、21/7 (三)、22/7 (四)、23/7 (五)
- 二. 上課時間及連結：

	中文	英文	數學
8:30-9:30	中文 B 組 https://meet.google.com/wwu-fmfq-szx	英文 A 組 https://meet.google.com/eoo-u-ayi-zza	數學 C 組 https://meet.google.com/hbc-hrof-qzn 數學 D 組 https://meet.google.com/gbj-ifro-egy
9:45-10:45	中文 A 組 https://meet.google.com/aqr-xerg-gzv	英文 B 組 https://meet.google.com/qco-bwid-ywt	數學 E 組 https://meet.google.com/pou-xmkz-jw-a
11:00-12:00	中文 D 組 https://meet.google.com/njm-rbnp-tfg 中文 E 組 https://meet.google.com/yhm-bkby-tfk	英文 C 組 https://meet.google.com/hcb-faqy-sot 英文 F 組 https://meet.google.com/evv-r-dxb-zfx	數學 A 組 https://meet.google.com/xff-nkcz-mvp
12:15-1:15	中文 C 組 https://meet.google.com/xfn-pgzi-iep	英文 D 組 https://meet.google.com/eiy-dtr-mdx 英文 E 組 https://meet.google.com/ppd-dxnj-shu	數學 B 組 https://meet.google.com/xff-nkcz-mvp

備註：例如獲派中文A組，即參加者於7月19至23日期間，每天準時於早上9時45分登入連結上課至早上10:45，餘此類推。

三. 注意事項

1. 請帶備已購買之暑期作業上課。
2. 請家長督促子女準時上課，養成良好習慣。
3. 課堂以網上授課模式進行。為加強互動，上課期間導師和學員均須開啓鏡頭。
4. 每節設講授、課業時間及提問時段，以協助同學完成暑期功課的指定部份。
5. 如需為子女請假，家長須按日常程序，於上課當天早上致電校務處請假。無故缺席或遲到者，其空缺將由候補參加者補上，以確保資源妥善運用。
6. 若天文台於上課當天發出8號或以上熱帶氣旋警告，或因天氣惡劣(紅雨或黑雨)而教育局宣佈停課，則當天課堂取消，請家長留意。
7. 如有查詢，請致電2109 1133聯絡關詠賢老師或劉宗澤老師。



劉達光校長謹啓

二零二一年七月五日



Dear Parents,

Your application of summer online homework tutoring class sponsored by the Parent-Teacher Association is received and we would like to inform the participants all arrangements and details as follows:

A. Date: 19th July, 2021(Mon) – 23rd July, 2021(Fri), five sessions in total.

B. Time and Link:

	Chinese	English	Mathematics
8:30-9:30	CHI Group B https://meet.google.com/wwu-fmfq-szx	ENG Group A https://meet.google.com/eoo-uayi-zza	Maths Group C https://meet.google.com/hbc-hrof-qzn Maths Group D https://meet.google.com/gbj-ifro-egy
9:45-10:45	CHI Group A https://meet.google.com/aqr-xerg-gzv	ENG Group B https://meet.google.com/qco-bwid-ywt	Maths Group E https://meet.google.com/pou-xmkz-jwa
11:00-12:00	CHI Group D https://meet.google.com/njm-rbnp-tfg CHI Group E https://meet.google.com/yhm-bkby-tfk	ENG Group C https://meet.google.com/hcb-fa-qy-sot ENG Group F https://meet.google.com/evv-rdxz-zfx	Maths Group A https://meet.google.com/xff-nkcz-mvp
12:15-1:15	CHI Group C https://meet.google.com/xfn-pgzi-iep	ENG Group D https://meet.google.com/eiy-dtr-mdx ENG Group E https://meet.google.com/ppd-dxnj-shu	Maths Group B https://meet.google.com/xff-nkcz-mvp

For example, if the CHI group A is assigned to a participant, he/she has to go to the class via the link from 9:45am to 10:45 am every day to attend the lessons from 19th July to 23rd July.

C. Reminders.

1. Please prepare the summer homework exercises for the classes.
2. Parents are expected to encourage their children to attend the classes on time and develop good habits.
3. Classes are conducted in online mode. In order to enhance interaction, both the instructors and the students must turn on the cameras during the classes.
4. Each session includes lecture, homework time and enquiry session in order to help students complete the designated parts of the summer homework.
5. If you need to apply leave for your children, please follow the routine procedures by calling the school office in the morning. For those who are absent or late without reason, their vacancies will be filled by others to ensure proper use of resources.
6. If the Observatory issues tropical cyclone warning signal No. 8 or above on the day of class, or the Education Bureau announces the suspension of classes due to bad weather (red or black rainstorm warning signals), classes will be cancelled on that day.
7. If there are any queries concerning the above programme, please do not hesitate to contact Ms. Kwan Wing Yin or Mr. Lau Chung Chak at 2109 1133.

Yours faithfully,

Mr. Lau Tat Kwong
Principal

